

AMBASSADE DE LA REPUBLIQUE DU CAMEROUN
AU JAPON



EMBASSY OF THE REPUBLIC OF CAMEROON
IN JAPAN

Tokyo - 2 OCT 2025

ANNOUNCEMENT (PRESIDENTIAL ELECTION 2025)

The Embassy of the Republic of Cameroon in Japan, hereby informs Cameroonian nationals who are enrolled to the Electoral Register in Japan of the following:

- The Presidential election is scheduled on **Sunday 12 October 2025** at the Chancery of the Embassy.
- Voting operations at the polling station will start at **08:00** and will end at **18:00**.
- The Electoral Register for the Polling station in Japan hosted by the Embassy has been published at the Embassy for public consultation.
- Voters' cards have been available for pickup at the embassy for several months. For those voters who have not been able to collect their cards till date, they will be able to withdraw their cards on the Election Day.
- As required by the electoral law, only those Cameroonian nationals enrolled at the Polling station in Japan hosted by the Embassy will be allowed to vote. Each voter will be required to provide an identification document (NIC, Consular Card) for identification purpose.

COMMUNIQUE (ELECTION PRESIDENTIELLE 2025)

L'Ambassade de la République du Cameroun au Japon informe les personnes de nationalité camerounaise inscrites sur les listes électorales au Japon de ce qui suit :

- L'Election Présidentielle est prévue le **Dimanche 12 octobre 2025**.
- Les opérations de vote démarreront à **08:00** et seront clos à **18:00**.
- La liste électorale du Bureau de vote du Japon qu'abrite l'Ambassade a été publiée à l'ambassade pour consultation publique.
- Les Cartes d'électeurs sont disponibles à l'ambassade depuis plusieurs mois. Celle des personnes inscrites qui n'ont pas pu retirer leurs cartes à date, pourront les retirer le jour du vote.
- Comme requis par la Loi électorale, seules les personnes inscrites dans le Bureau de vote du Japon abrité par l'ambassade seront autorisées à voter. Chaque votant devra présenter un document d'identité (CNI, Carte Consulaire) pour les besoins d'identification.

Pierre NDZENGUE

Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary

Ambassadeur Extraordinaire et Plénipotentiaire

